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         REPUBLIKA HRVATSKA 
BJELOVARSKO-BILOGORSKA ŽUPANIJA 
       OPĆINA ROVIŠĆE 
         Općinsko vijeće 

 
KLASA: 024-01/23-01/4 
URBROJ: 2103-14-01-23-2 
 
Rovišće, 18. rujna 2023. 

 
Z A P I S N I K 

 
 
sa 15. sjednice Općinskog vijeća Općine Rovišće održane dana 18. rujna 2023. godine u 19,00 sati u 
prostorijama Općine Rovišće. 
 
  Sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika:  
LUKA MARKEŠIĆ, MARIJANA ĆUK, ANĐELINA DOMINKOVIĆ, SABINA DŽOLAN MARODOLAC, 
MARINA RISEK, IVICA HRGA, JOZO ŠUKAN, ZDENKA ŽUŽIĆ, MIHAELA MEGLOBA, JASMIN 
KOMLJENOVIĆ I ROKO PAŠALIJA. 
  Sjednici nije bio nazočan: IVICA TANJIĆ. 
  Osim toga, sjednici su bili nazočni općinski načelnik SLAVKO PRIŠĆAN, pročelnica 
JUO DANICA BRKIĆ MIKOLČEVIĆ, viša stručna suradnica za financije i računovodstvo u JUO SANJA 
HORVAT, predsjednik Socijalnog vijeća STJEPAN ŠIMUNOVIĆ, stručna suradnica za informiranje i 
projekte u JUO TANJA RATKOVIĆ, i viši referent za opće i uredske poslove u JUO NATALIJA JAGARIĆ 
ŠUVELJAK. 
  Predsjednik Općinskog vijeća LUKA MARKEŠIĆ otvorio je sjednicu, pozdravio sve 
nazočne i utvrdio da se na sjednici mogu donositi pravovaljane odluke, jer je nazočno 11 vijećnika. 
  Predsjednik Općinskog vijeća predložio je da se usvoji dnevni red, prijedlog kojega su 
vijećnici primili uz poziv na sjednicu. Predloženi dnevni red je usvojen JEDNOGLASNO kako slijedi:  
 
 

D N E V N I   R E D 
 

1. Usvajanje Zapisnika sa 14. sjednice Općinskog vijeća. 
2. Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Rovišće za 2023. 

godinu. 
3. Donošenje Programa potpora male vrijednosti u poljoprivredi za razdoblje 2023. – 2025. 

godina. 
4. Donošenje Programa potpora u turizmu za razdoblje 2023. – 2025. godina. 
5. Donošenje Programa pomoći pri rješavanju stambenog pitanja mladih za razdoblje 2023. 

– 2025. godina. 
6. Donošenje Odluke o osnovici i koeficijentu za obračun plaće općinskog načelnika. 
7. Donošenje Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u 

Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Rovišće. 
8. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti na Polugodišnji izvještaj o izvršenje 

Financijskog plana Dječjeg vrtića „Palčica“ za 2023. godinu. 
9. Rasprava o mjerilima za naplatu usluga Dječjeg vrtića „Palčica“ od roditelja – korisnika 

usluga. 
10. Donošenje Zaključka o davanju pozitivnog mišljenje na izmjene i dopune konačnog 

prijedloga Strategije razvoja većeg urbanog područja Bjelovar za financijsko razdoblje 
2021. – 2027. godina. 

11. Donošenje Zaključka o davanju pozitivnog mišljenje na izmjene i dopune konačnog 
prijedloga Akcijskog plana. 
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12. Donošenje Odluke o utvrđivanju područja obuhvata LAG-a Sjeverna Bilogora. 
13. Pitanja i prijedlozi. 

 
 

TOČKA 1. 
 
  Predsjednik Općinskog vijeća predložio je da se usvoji Zapisnik sa 14. sjednice 
Općinskog vijeća, koji su vijećnici dobili uz poziv na ovu sjednicu. Nema primjedbi na isti. 
  Kako nitko od nazočnih nije imao primjedbi, Zapisnik je usvojen JEDNOGLASNO. 
 
 

TOČKA 2. 
 

Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Radi se o donošenju polugodišnjeg izvještaja o izvršenju 
proračuna Općine Rovišće za 2023. godinu. Poziva Sanju Horvat da kaže nešto više o tome. 

Sanja Horvat upoznaje vijećnike sa izvještajem i njegovim izvršenjem. Kaže kako je ovaj 
Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Rovišće za 2023. godinu sastavljen sukladno novom 
Pravilniku o polugodišnjem i godišnjem izvještaju o izvršenju proračuna, te sadrži sve elemente koji su 
propisani njime. Polugodišnji izvještaj sastoji se od općeg, posebnog i opisnog dijela. Prihodi do 
30.06.2023. iznose 1.034.504,09 eura. Rashodi poslovanja iznose 679.542,47 eura, a rashodi za 
nabavu nefinancijske imovine iznose 367.775,85 eura. Ovim izvještajem iskazani su prihodi i rashodi 
Dječjeg vrtića „Palčica“ kao proračunskog korisnika. Ukupan višak iznosi 575.592,28 eura, te ovim 
viškom nije planiran višak rebalansa. U opisnom dijelu nalaze se obrazloženje za prihode i primitke, 
rashode i izdatke. 
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom.     

Kako se nitko nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao je na 
glasovanje donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Rovišće za 2023. godinu. 
POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ donesen je JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov 
sastavni dio. 
   

TOČKA 3. 
 

  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Radi se o Programu potpora male vrijednosti u poljoprivredi 
za razdoblje 2023. – 2025. godine. Ovaj program donesen je i prošle godine na sjednici, tako da sada 
ponovo donosimo novi na razdoblje do kraja mandata ovog Općinskog vijeća. Daje riječ Nataliji Jagarić 
Šuveljak. 
  Natalija Jagarić Šuveljak upoznaje vijećnike sa izmjenama koje su uvedene novim 
Programom. Ovaj Program donosi se na razdoblje od 3 godine što bi značilo da Općinsko vijeće neće 
morati naredne tri godine donositi Program, već će se svake godine raspisati novi Javni poziv. U 
proračunu je predviđen iznos od 47.000,00 eura za 2023. godinu. Ovim Programom odlučili smo u 
manjim postotcima smanjiti iznose potpora, a razlog tome je što očekujemo veći broj prijavitelja. Novost 
je i mjera broj 7 koja je predviđena za trošak analize poljoprivrednog tla. Maksimalni iznos potpore koju 
može ostvariti prijavitelj iznosi 1.500,00 eura godišnje, i to kombinacijom različitih mjera. Preostaje nam 
dobiti suglasnost Ministarstva poljoprivrede, ali nam je već usmeno rečeno kako je Program u redu, pa 
samo čekamo pismeno mišljenje. Program je još mijenjan u pojedinim gramatičkim greškama i boljem 
pojašnjenju određenih pojmova.  
              Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
   Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 
je na glasovanje donošenje Programa potpora male vrijednosti u poljoprivredi za razdoblje 2023. – 2025. 
godine. PROGRAM je donesen JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni 
dio.  

TOČKA 4. 
 

  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Radi se o donošenju Programa potpora u turizmu za 
razdoblje 2023. – 2025. godine. Daje riječ Nataliji Jagarić Šuveljak. 
  Natalija Jagarić Šuveljak kaže kako je ovdje također riječ o Programu koji se donosi na 
3 godine. Ovaj Program je ostao pretežito isti, a novost je mjera 3 koja se odnosi na kupovinu ili izgradnju 
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objekata namijenjenih za turizam. Iznosi potpora za turizam ostali su nepromijenjeni, samo su pretvoreni 
u eure budući da nemamo velik broj korisnika koji se bave turizmom na našem području. U proračunu 
je predviđeno 34.000,00 eura za 2023. godinu, te će se ovim Programom raspisati Javni poziv, a ne 
Javni natječaj kao što je bilo prošle godine.   
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
   Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 
je na glasovanje donošenje Programa potpora u turizmu za razdoblje 2023. – 2025. godine. PROGRAM 
je donesen JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 
   
 

TOČKA 5. 
 

Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Radi se o donošenju Programa pomoći pri rješavanju 
stambenog pitanja mladih za razdoblje 2023. – 2025. godine. Daje riječ Nataliji Jagarić Šuveljak. 

Natalija Jagarić Šuveljak kaže kako se i ovaj Program kao i ostali donosi na 3 godine. 
Program je ostao više-manje nepromijenjen što se tiče opisnog dijela. Kao što smo i kod poljoprivrede 
smanjili iznose tako smo i kod Programa potpora mladima budući da također očekujemo veći broj 
prijavitelja. Ovim Programom predviđeni su iznosi od 3.000,00 eura za kupnju stambenog objekta i 
gradnju stambenog objekta, 2.000,00 eura za kupnju građevinskog zemljišta i 1.000,00 eura za 
adaptaciju stambenog objekta. I dalje ostaje da se mladom osobom smatra prijavitelj mlađi od 40 godina. 
Korisnici koji su u ranijim godinama ostvarili pravo na potporu neće se moći ponovo prijaviti. U proračunu 
za 2023. godinu predviđeno je 40.000,00 eura za navedenu svrhu.  

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 

je na glasovanje donošenje Programa pomoći pri rješavanju stambenog pitanja mladih za razdoblje 
2023. – 2025. godine. PROGRAM je donesen JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini 
njegov sastavni dio. 

 
 

TOČKA 6. 
 

Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke. Radi se o 
donošenju Odluke o osnovici i koeficijentu za obračun plaće općinskog načelnika. Ovdje se nema puno 
za reći budući da se radi o tome da se vraća na osnovicu i koeficijent koji je bio prije donošenja nove 
Odluke.   

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 

je na glasovanje Odluku o osnovici i koeficijentu za obračun plaće općinskog načelnika. ODLUKA je 
donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 

 
TOČKA 7. 

 
Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke. Radi se o 

donošenju Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u Jedinstvenom 
upravnom odjelu Općine Rovišće. Daje riječ Sanji Horvat. 

Sanja Horvat kaže kako je riječ o usklađivanju sa novim izmjenama Zakona o plaćama 
u lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi u kojem postoje proračunska ograničenja koja se moraju 
poštivati. Kako bi bili u skladu sa zakonom, moramo obračunavati plaće kako nam je propisano, što bi 
u ovom slučaju značilo povećanje koeficijenta. Koeficijent radnih mjesta 1. klasifikacijskog ranga 
povećava se na 2,20, radna mjesta 6. klasifikacijskog ranga povećava se na 2,00, radna mjesta 8. 
klasifikacijskog ranga povećava se na 1,85 i radna mjesta 9. klasifikacijskog ranga povećava se na 1,75. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 

je na glasovanje Odluku o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u Jedinstvenom 
upravnom odjelu Općine Rovišće. ODLUKA je donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome 
ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 
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TOČKA 8. 
 

Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa idućom temom sjednice. Riječ je o 
donošenju Odluke o davanju suglasnosti na Polugodišnji izvještaj o izvršenje Financijskog plana Dječjeg 
vrtića „Palčica“ za 2023. godinu. Daje riječ Sanji Horvat kao predsjednici Upravnog vijeća Dječjeg vrtića 
„Palčica“. 

Sanja Horvat upoznaje vijećnike sa Polugodišnjim izvještajem Financijskog plana 
Dječjeg vrtića „Palčica“. Do sada je ostvareno 126.352,44 eura prihoda, dok su rashodi iznosili 
124.875,55 eura, što bi značilo da je ostvaren višak u iznosu od 1.476,89 eura. U obrazloženju prihoda 
i primitaka, rashoda i izdataka može se vidjeti opisni dio izvješća. Upravno vijeće Dječjeg vrtića „Palčica“ 
podnosi svoj polugodišnji izvještaj Općinskom vijeću koje daje suglasnost na njega.    

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
Predsjednik Općinskog vijeća upituje kako trenutno stoji vrtić.   

  Sanja Horvat kaže kako su se povećali troškovi vrtića, a odnose se na plaće i hranu. 
Rashodi su znatno otišli gore, jedan od razloga je i povećavanje plaće djelatnika, odnosno odgojitelja 
budući da ne možemo naći nove. Nastoji se smanjiti troškove, a jedan od primjera je elektrana koja je 
ugrađena na dječji vrtić.  

Kako se više nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća 
dao je na glasovanje Odluku o davanju suglasnosti na Polugodišnji izvještaj o izvršenje Financijskog 
plana Dječjeg vrtića „Palčica“ za 2023. godinu. ODLUKA je donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže 
ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 

 
TOČKA 9. 

 
Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke. Radi se o 

raspravi o mjerilima za naplatu usluga Dječjeg vrtića „Palčica“ od roditelja – korisnika usluga. 
Razgovarali smo o tome kako se od 2008. godine roditeljima nije povećao iznos financiranja usluga 
dječjeg vrtića. Od 2008. godine svi dobro znamo koliko su se povećali troškovi, a ovime bi se roditeljima 
povećale naknade za vrtić kako bi barem malo snosili troškove.  

Sanja Horvat kaže kako imamo informaciju da Vlada Republike Hrvatske priprema 
Uredbu o sufinanciranju vrtića čiji su osnivači jedinice lokalne i područne samouprave. Kriteriji će biti po 
indeksu razvijenosti, po tome bi 42,75 posto ekonomske cijene sufinancirala država, a preostali dio 
roditelji i općina.          
  Predsjednik Općinskog vijeća kaže kako ćemo još pričekati mjesec dana sa tom 
odlukom.           
  Općinski načelnik kaže kako se svaki dan susrećemo sa nekim novim problemima oko 
dječjeg vrtića koji se nastoje odmah rješavati. Budući da roditelji nastoje proturječiti da bi vrtić trebao biti 
besplatan, ne znaju da nijedna država nije toliko bogata da bi mogla u potpunosti financirati rad dječjih 
vrtića. Ako Vlada ne poduzme mjere koje ima u najavi, ne preostaje ništa drugo osim podizanja cijena 
koje se nisu mijenjale od 2008. godine.  

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom.   
  Jasmin Komljenović upituje koliko trenutno roditelji plaćaju vrtić?  
  Sanja Horvat odgovara da plaćaju trenutno 650,00 kuna za jedno dijete, 520,00 kuna 
za drugo i 480,00 kuna za treće dijete.        
  Sanja Horvat također kaže kako je novim zakonom propisano da starija djeca od 4 
godine moraju biti upisana u dječji vrtić. 

Kako se više nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća 
završio je raspravu o mjerilima za naplatu usluga Dječjeg vrtića „Palčica“ od roditelja – korisnika usluga. 

 
 

TOČKA 10. 
 

Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa idućom točkom sjednice. Radi se o 
donošenju Zaključka o davanju pozitivnog mišljenje na izmjene i dopune konačnog prijedloga Strategije 
razvoja većeg urbanog područja Bjelovar za financijsko razdoblje 2021. – 2027 godina. Daje riječ Tanji 
Ratković. 

Tanja Ratković upoznaje vijećnike sa ovim Zaključkom. Kaže kako se radi o ITU 
području s kojim smo upoznati i kojeg je Općina Rovišće dio. ITU mehanizam je pomoć članicama 
Europske Unije s kojim se nastoji povezati Grad Bjelovar sa 4 općine. Bitna odredba ITU mehanizma je 
zeleno i digitalno. U pitanju je 12.500.000,00 kuna kojih bi mogli ostvariti. Kako bi procedura mogla ići 
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dalje potrebno je raspisati Javni poziv. Često su Koordinacijska vijeća na kojima se donose razne odluke 
i upućuje u daljnji proces. Općina Rovišće u planu ima Višenamjenski centar Rovišće.  

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom.   
  Općinski načelnik kaže kako je već do sad donesena jedna odluka ali u drugačijem 
obliku. Šta god da radimo moramo to povezati sa drugim općinama. Kroz taj dio bi obuhvatili zgradu 
starog vatrogasnog centra.         
  Predsjednik Općinskog vijeća govori kako se sada Zaključak dostavlja Koordinacijskom 
vijeću Većeg urbanog područja Bjelovar i Gradskom vijeću Grada Bjelovara u svrhu daljnjeg nadležnog 
postupanja. 

Kako se više nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća 
dao je na glasovanje Zaključak o davanju pozitivnog mišljenje na izmjene i dopune konačnog prijedloga 
Strategije razvoja većeg urbanog područja Bjelovar za financijsko razdoblje 2021. – 2027. godina. 
ZAKLJUČAK je donesen JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 

 
TOČKA 11. 

 
Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa idućom točkom sjednice, a koja je 

se nadovezuje na prethodnu, a to je donošenje Zaključka o davanju pozitivnog mišljenje na izmjene i 
dopune konačnog prijedloga Akcijskog plana. Daje riječ Tanji Ratković. 

Tanja Ratković kaže kako je taj Akcijski plan, odnosno projekti, dio Strategije razvoja 
većeg urbanog područja Bjelovar za financijsko razdoblje 2021. - 2027., te se on također dostavlja 
Koordinacijskom vijeću Većeg urbanog područja Bjelovar i Gradskom vijeću Grada Bjelovara u svrhu 
daljnjeg nadležnog postupanja.  
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 

Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 
je na glasovanje Zaključak o davanju pozitivnog mišljenje na izmjene i dopune konačnog prijedloga 
Akcijskog plana. ZAKLJUČAK je donesen JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini 
njegov sastavni dio. 

 
TOČKA 12. 

 
Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa idućom točkom sjednice. Riječ je o 

donošenju Odluke o utvrđivanju područja obuhvata LAG-a Sjeverna Bilogora. Daje riječ pročelnici JUO. 
Pročelnica JUO kaže kako je Općina Rovišće članica Lokalne akcijske grupe Sjeverna 

Bilogora zajedno sa par općina. LAG priprema jedan projekt za koji im treba Odluka o utvrđivanju 
područja obuhvata LAG-a Sjeverna Bilogora. Ovom Odlukom pobrojana su naselja koja spadaju u 
Općinu Rovišće, a služit će njima kako bi se mogli uspješno prijaviti dalje na projekt. Primjer suradnje 
sa LAG-om je trenutna rekonstrukcija prizemlja zgrade Društvenog doma Rovišće preko kojeg je Općina 
Rovišće prijavila projekt, odnosno LAG je posrednik, a sredstva su od države.    
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 

Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 
je na glasovanje Odluku o utvrđivanju područja obuhvata LAG-a Sjeverna Bilogora. ODLUKA je 
donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 

 
 

TOČKA 13. 
 
  Općinski načelnik upoznaje vijećnike sa aktualnostima u Općini Rovišće. U postupku je 
rekonstrukcija prizemlja zgrade Društvenog doma Rovišće za čiju obnovu je predviđen iznos od preko 
40.000,00 eura, dok dobiveni iznos sufinanciranja iznosi 20.000,00 eura. Preko tih sredstava uređuje 
se i zajednički WC koji se dijeli sa Caffe barom Lider, čime bi se preuzeo dio poslovnog prostora Darinke 
Matule i prenamijenio u WC, tako da bi se sada u naš WC moglo ući samo iz Društvenog doma. 
Obavještava vijećnike kako je jučer, 17. rujna, uspješno provedena Javno-zdravstvena akcija kojom se 
odazvalo prema procjenama 150-200 ljudi te je zadovoljan odazivom mještana. Koristi priliku da zamoli 
vijećnike da ubuduće sudjeluju više u ovakvim akcijama, te se zahvaljuje vijećniku Ivici Hrgi na 
organizaciji ručka na svome imanju u Kraljevcu. S radom je započela glazbena radionica za djecu te 
broji oko 40 prijava. Dezinsekcija komaraca je provedena prije desetak dana, te se nadamo poboljšanju, 
iako je i sam čovjek rekao da se to može obuzdati samo na par dana. Danas je raspisana jednostavna 
nabava za parking na željezničkom kolodvoru. Općina Rovišće je krenula sa ovrhama te kroz par dana 
sklapamo ugovor sa odvjetnicom koja će ih provoditi. U postupku je dogovaranje obnove table 
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dobrodošlice u Općinu Rovišće jer je trenutna u jako lošem stanju. Proveden je natječaj za zamjenu 
Voditelja Kulturnog centra Rovišće na koji su se prijavile dvije osobe. Nakon provedenog testiranja 
zaposlen je Feđa Medak koji je odradio bolji posao. I dalje šaljemo dopise prema Županijskim cestama 
jer su županijske ceste u katastrofalnom stanju te ih treba što prije urediti, a predlaže i pozvati župana 
Marka Marušića na razgovor. Škola u Predavcu je i dalje u fazi pregovora, te se postavlja pitanje škole 
u Podgorcima gdje se nudi mogućost nove škole sa malom dvoranom. Kad već pričamo o školi u 
Podgorcima, obnovljeno je stepenište koje je bilo i ruglo a i opasnost za djecu. Projekt Tržnica ide svojim 
tokom, te bi izgradnja trebala biti završena do 2. mjeseca iduće godine. Nailazimo na neke probleme 
koje nastojimo rješavati u odmah u hodu. Prijavljen je projekt obnove doma u Prekobrdu, te se pohvaljuju 
stanovnici naselja Prekobrdo na svojim naporima, složnosti i marljivosti da unaprjeđuju svoje naselje. 
Trenutno se razgovara o mostu u Žabjaku, te se odlučilo da se sa drvetom ne isplati raditi, te su stoga 
tražene ponude za obnovu. Pivac traži prostor gdje bi mogao otvoriti trgovinu, pa je sukladno tome i 
Općini poslan dopis u kojem traže imamo li mi prostor koji bi mogli zauzeti kako bi otvorili moderan lokal.  

Predsjednik Općinskog vijeća predlaže da se obnovi križ na groblju u Rovišću koji je 
dotrajao.            
  Roko Pašalija predlaže obnovu nadstrešnice u Podgorcima kao i da se provede 
vodovod kroz naselje Podgorci.         
  Općinski načelnik kaže kako se mještani naselja Podgorci prvenstveno sami moraju 
usuglasit što žele, budući da je prethodnim razgovorima pola mještana bilo za vodovod, a pola ne. 

Jasmin Komljenović ima pritužbu na cestu koja vodi prema Kovačevcu, odnosno 
Bilogorska ulica koja je u jako lošem stanju i ima rupu na rupi. Također spominje cestu odnosno 
makadam prema Zrinskom Topolovcu, može li se to asfaltirati budući da je riječ o otprilike 900 metara. 
  Općinski načelnik obavještava na problem komunikacije sa ravnateljicom Županijskih 
cesta koja između ostalog nije dala košnju cesta prije 01.09. 

 
- D o v r š e n o - 
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